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Abstract (en)
[origin: US2018184809A1] A mechanism for a chair is particularly suited for an office chair. In order to improve the sitting comfort of a chair, the
mechanism has a base support to be placed on a chair column, a seat support disposed on the base support and movable in the longitudinal
direction of the chair relative to the base support, and a backrest support which is connected to the seat support. The seat support includes first
and second seat support elements. The second seat support element is movable transversely with respect to the longitudinal direction of the chair
relative to the first seat support element and/or the backrest support includes first and second backrest support elements. The second backrest
support element is rotatable relative to the first backrest support element about a rotational axis which lies in the longitudinal direction of the chair.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Mechanik (1) für einen Stuhl, insbesondere für einen Bürostuhl. Um den Sitzkomfort einer Stuhlmechanik zu
verbessern, wird eine Mechanik (1) für einen Stuhl vorgeschlagen, mit einem auf einer Stuhlsäule plazierbaren Basisträger (2), mit einem auf
dem Basisträger (2) angeordneten, relativ zu dem Basisträger (2) in Stuhllängsrichtung (8) bewegbaren Sitzträger (4), und mit einem mit dem
Sitzträger (4) verbundenen Rückenlehnenträger (5), dadurch gekennzeichnet, daß der Sitzträger (4) ein erstes Sitzträgerelement (6) und ein zweites
Sitzträgerelement (7) umfaßt, wobei das zweite Sitzträgerelement (7) relativ zu dem ersten Sitzträgerelement (6) quer zur Stuhllängsrichtung (8)
bewegbar ist und/oder daß der Rückenlehnenträger (5) ein erstes Rückenlehnenträgerelement (9) und ein zweites Rückenlehnenträgerelement (11)
umfaßt, wobei das zweite Rückenlehnenträgerelement (11) relativ zu dem ersten Rückenlehnenträgerelement (9) um eine in Stuhllängsrichtung (8)
liegende Drehachse (12) drehbar ist.
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